



Durazest Volume: front and back labels. 60 capsules.

Durazest Volume : devant et dos de l'étiquette. 60 capsules



FortaDaily: front and back labels. 30 capsules.

Forta Daily : devant et dos de l'étiquette. 30 capsules

Recommended Use: Helps to metabolize carbohydrates, fats and proteins, to form red blood cells and protein synthesis, to enhance physical capacity/performance.

Recommended Dose (Adult Male): Take 2 capsules orally with a warm glass of water once daily or as recommended by a health-care practitioner. Consult a health-care practitioner for use beyond three months.

Utilisation recommandée: Aides à métaboliser les glucides, les graisses et les protéines, forme des globules rouges et de la synthèse de protéine, améliore (augmente) la capacité performance physique.

Posologie Recommandée (Adultes): Prenez oralement 2 capsules une fois par jour ou tel que recommandé par un professionnel de la santé. Consultez un médecin pour l'utilisation au-delà de 3 mois.

Medicinal Ingredients / Ingrédients médicinaux

	per dose	%DV
Ascorbic acid (Vitamin C) / Acide ascorbique (Vitamine C)	100 mg	**
Vitamin E (d-alpha-tocopherol) / Vitamine E (d-alpha-tocopherol)	75 mg	**
Vitamin B12 (cyanocobalamin) / Vitamine B12 (cyanocobalamin)	200 mcg	**
Zinc (Zinc acetate) / Zinc (acétate de Zinc)	25 mg	**
Whey protein hydrolysate / Protéine de Petit-lait hydrolysate	300 mg	**
Secale cereal pollen / Secale pollen céréalier	150 mg	**
Niacin / Acide nicotinique	100 mg	**
Pycnogenol / Pycnogenol	20 mg	**
Maca / Maca	75 mg	**
L-Arginine / L-Arginine	105 mg	**
Panax ginseng / Panax ginseng	25 mg	**

** Daily Value (DV) not established

Non-Medicinal ingredients: Cellulose / Ingrediente non-médicina: Celulosa

Risk Information: Zinc can cause copper deficiency. People sensitive to niacin may experience transient flushing of skin. Discontinue use if experience hypersensitivity/allergy, gastrointestinal upset, insomnia, anxiety or headaches. Consult a health care professional if sensitive to lactose, taking blood thinners, digoxin, or antidepressant, or have diabetes, or follow low-protein diet.

Mise en garde: Le zinc peut causer une carence en cuivre. Les personnes sensibles à l'acide nicotinique peuvent éprouver des rougeurs sur la peau. Cessez l'utilisation si vous avez des symptômes d'allergie, des difficultés gastro-intestinales, insomnie, anxiété ou maux de tête. Consultez un professionnel de la santé si vous êtes sensible au lactose, prenez des anticoagulants, digoxine, antidépresseur, si vous êtes diabétique, ou suivez un régime pauvre en protéines.

Manufactured for &
Distributed by:
Vivo Brand Management Inc.
www.fortaonline.com
Made in Canada
Fabriqué au Canada
LOT: 329
EXP: 03.2018



8 05974 00019 9

**FORTA
XLOAD**

- For a Fortified Male Orgasm
- Increased Sperm Production
- Increased Ejaculatory Volume
- Reduced Down Time
- Pour un orgasme fortifié chez l'homme
- Augmente la production de sperme
- Augmente le volume à l'éjaculation
- Réduit les moments de faiblesse

2 capsules

**Nutritional Supplement
Supplément Nutritionnel**

NPN 80035218

FREE
SAMPLE NOT FOR
RESALE
ÉCHANTILLON
GRATUIT PAS DE
REVENTE

100% NATURAL
NATUREL

FortaXload: front and back labels. 2 capsules.

Forta Xload : devant et dos de l'étiquette. 2 capsules